



Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada

ADDENDUM no.1 / ADDENDUM no. 1

June 4, 2020 / 4 juin 2020

F5211-200141

Armour Stone Protection, Anchor Point, NL / Ouvrage de protection en enrochement , Anchor Point (T.-N.-L.)

**THE FOLLOWING AMENDMENT TO THE BID DOCUMENTS IS EFFECTIVE IMMEDIATELY. THE
ADDENDUM SHALL FORM A PART OF THE CONTRACT DOCUMENTS.**

.....

- 1. In the specification section 35 31 24, **DELETE** Part 1.6.3 in its entirety. **ADD** Part 1.6.3 to read:

“**Armour Rock (8-10 tonne)**: The 8-10 tonne armour stone used at the base of the slope for stabilization in the area where bedrock is present, will be measured by the unit (1 unit being 1 rock comparable to an 8-10 tonne rock size). Payment includes supply and install within the limits specified on the drawings.”

- 2. On Drawing C3, see sections 1/2/3 and 2/2/3. **CHANGE** reference to “2 – 12 to 14 tonne size armour stone at base of slope out to L.N.T.” to read “1 – 8 to 10 tonne size armour stone at base of slope out to L.N.T.”
- 3. **DELETE** the unit price table in its entirety and **REPLACE** with the revised unit price table included below.

By submission of its bid, the Bidder confirms that it has read and understands the requirements expressed in all addenda and has included all costs of these requirements in its Total Bid Amount.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.



Revised Unit Price Table

Anchor Point - Armour Stone Protection

Item	Class of Labour, Plant or Material	Specification Reference	Unit of Measure	Estimated Quantity	Price per Unit GST/HST extra	Estimated Total Price
1	Armour stone (6-8 tonne)	35 31 24	m ³	1900		
2	Filter stone (1 tonne)	35 31 24	m ³	300		
3	Armour stone (8-10 tonne)	35 31 24	Unit	30		
4	Lump sum		-	1		
					Total:	





LA MODIFICATION SUIVANTE AU DOSSIER D'APPEL D'OFFRES ENTRE EN VIGUEUR IMMÉDIATEMENT. L'ADDENDA DOIT FAIRE PARTIE INTÉGRANTE DES DOCUMENTS CONTRACTUELS.

.....

1. À la section 35 31 24 des spécifications, **SUPPRIMER** la totalité de la partie 1.6.3. **AJOUTER** le paragraphe qui suit en remplacement de la partie 1.6.3 :

« Pierres de protection (de 8 à 10 tonnes) : Les 8 à 10 tonnes de pierres de protection utilisées à la base de la pente pour stabiliser le sol rocheux seront mesurées par unité (une unité équivaut à une roche comparable à 8 à 10 tonnes de roches). Le paiement comprend l'approvisionnement et l'installation conformément aux dessins. »

2. Sur le dessin C3, voir les sections 1/2/3 et 2/2/3. **MODIFIER** la référence à « 2 – Pierre de protection de 12 à 14 tonnes du bas de la pente au niveau de basse mer » pour « 1 – Pierre de protection de 8 à 10 tonnes du bas de la pente au niveau de basse mer ».
3. **SUPPRIMER** le tableau des prix unitaires et le **REEMPLACER** par le tableau révisé ci-dessous.

En présentant sa soumission, le soumissionnaire confirme qu'il a lu et compris les exigences indiquées dans tous les addenda et qu'il a pris en compte tous les coûts associés à ces exigences dans le prix total soumissionné.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DEMEURENT INCHANGÉES.



Tableau des prix unitaires révisé

Anchor Point – Ouvrage de protection en enrochement

Lot	Catégorie de main-d'œuvre, d'installation ou de matériaux	Référence au devis	Unité de mesure	Quantité estimée	Prix unitaire TPS/TVH en sus	Prix total estimé
1	Pierres de protection (de 6 à 8 tonnes)	35 31 24	m ³	1900		
2	Pierres de filtration (1 tonne)	35 31 24	m ³	300		
3	Pierres de protection (de 8 à 10 tonnes)	35 31 24	Unité	30		
4	Montant forfaitaire		-	1		
					Total :	